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Aanwezig: mevr. Haak (vz), mevr. Kallen en de heer Van Bergen (leden gs), de dames Van

Keulen, Kramer, Raven en Wuurman en de heren Boersma, Jansen, Van Leeuwen,
Levering, Odijk en Van der Wilt.

Afwezig: De dames Ewoldt, Fotinos, Pieper en Rambocus en de heren Damen, Dekker,
Dircksens en Monrooij.

Gast: De heer Brouwer van adviesbureau Merrill Lynch.

Voorts
Aanwezig: De heren Rupert (hfd. Sector EEZ), Snel (secretaris), Van der Staaij (directeur REMU

houdster), Van der Veen (EEZ) en Versluis (adj. Secretaris).

Dhr. Boersma (VVD) stelt dat de situatie nu duidelijker is dan 2 jaar geleden. Graag nog informatie
over het post-acquisitieplan en het sociaal plan in verhouding tot het sociaal statuut uit 2000. Mw.
Raven (CDA) stelt dat het voorstel voldoet aan de eisen die haar fractie stelt. Het netwerk moet in
publieke handen blijven. Jammer dat op 2 december niet de datum van de AVA van 11 december is
genoemd. Dhr. Levering (PvdA) stelt dat er veel is veranderd sinds 2 jaar en dat het net in
overheidshanden moet blijven. Is daar een garantie voor te geven? Tevens acht hij de werkgelegenheid
bij REMU van belang alsmede het overnemen van de paradepaardjes van REMU. De
stadsverwarmingstarieven mogen a.g.v. deze verkoop niet omhoog. Dhr. Odijk (GrL) vraagt ook naar
garanties voor het net, de verantwoordelijkheid van andere aandeelhouders daarvoor, het milieu en de
werkgelegenheid. Mw. van Keulen (D66) stelt dat 11 december gemeld had moeten worden. Zij
verwijst naar het fractieberaad. Dhr. Van der Wilt (Christenunie) dankt voor de zorgvuldige
beantwoording. Hij wil nog  het schriftelijke advies van de OR en verwijst naar zijn fractie. Dhr. Van
Leeuwen (SGP) dankt ook voor de goede beantwoording en bepleit een garantie dat het net in
overheidshanden blijft. Voor hem is overname of fusie nog een punt. Fractieberaad. Er is weinig
aandacht voor de culturele fit en niet-winstgevende activiteiten. Continue levering en het milieu zijn
belangrijk. Is voor de a.s. ps-vergadering het besluit van november 2000 leidend? Dhr. Jansen (SP)
vindt dat dit cruciaal is. Hij vindt dat in het huidige stuk fusie minder is uitgewerkt dan verkoop en dat
aan het bod van Delta/ Tennet weinig aandacht is gegeven. Over niet al te lange tijd is er een andere
minister EZ die misschien anders over Tennet denkt (tijd nemen). Het netwerk moet (via de wet) in
publieke handen blijven. De werkgelegenheid is heel belangrijk. Hij wijst op de slechte afloop daarvan
bij Reliant. Ook de gevolgen voor de klanten tellen mee.

Mw. Kallen antwoordt:
Voor het sociaal plan is het sociaal statuut leidend. De toelichting op de datum van de AVA wordt
herhaald. De AVA zal nu na 12/12 plaatsvinden. Inderdaad ligt er nu een ander soort voorstel dan 2
jaar terug. Het garanderen van het net in publieke handen is aan de 2e Kamer. Het net blijft nu in
overheidshanden. Qua werkgelegenheid hebben Eneco en REMU sociale plannen om win-/win
situaties te bereiken. Qua stadsverwarming gaan de langjarige contracten over. De paradepaardjes van
REMU blijven. De culturele fit is heel belangrijk en kan synergie opleveren. Het ps besluit van
november 200 is nog geldig. Aan het “in overleg met” wordt nu invulling gegeven door deze
adviesaanvraag.
De voorzitter vult aan dat ps moties kunnen indienen. Het geheel leidt tot een nieuw advies van gs.
Mw. Kallen vervolgt. Het is advisering in een ps-vergadering. Het nadeel van fusie is verwatering van
de zeggenschap. De bedrijven hebben zelf geen voorstellen tot fusie gedaan. In de diverse gesprekken
is fusie wel aan de orde geweest. De zaak is in nationaal perspectief gezet. De levering aan de klanten
gaat gewoon door. Bij UNA lag er en goed sociaal plan. Het advies van de OR zal worden opgestuurd.



De voorzitter peilt de fracties:
VVD: positief
CDA: fractieberaad
PvdA: positief
SP: fractieberaad
GrL: fractieberaad
Christenunie: fractieberaad, positief
D66: fractieberaad
SGP: fractieberaad

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 12.30 uur de vergadering.


